
 

  
 

 

 

 

 

Vyjádření Zemědělské akademie a Gymnázia Hořice k prodeji koní na školním statku. 

 

Škola se od letošního školního roku rozhodla udělat kroky ke zlepšení výuky předmětů souvisejících s chovem 

koní a jezdectvím. Zároveň je snahou posunout chov koní směrem ke studentskému jezdeckému sportu. Tyto 

kroky lze realizovat pouze na koních, jejichž věk a zdravotní stav toto umožňuje. Proto bylo přistoupeno 

k obměně koní ve školní stáji. 

Škola si plně uvědomuje, že k těmto vysloužilým koním si minimálně jedna generace studentů vytvořila silné 

pouto. Proto byl dán slib, že se bude hledat řešení, aby tito vyřazení koně mohli strávit zbytek svého života 

v důstojných podmínkách a pokud možno spolu. Tento slib škola beze zbytku splnila. 

V současné době jsou všichni tři koně v rukou zkušeného chovatele, mimochodem rovněž absolventa školy. 

Mají důstojné ustájení, včetně možnosti výběhu a je o ně velmi dobře pečováno. 

Vzhledem ke zjitřené atmosféře, která okolo stěhování koní panuje, nebude škola zveřejňovat jméno onoho 

nového chovatele, ani místo ustájení. Můžeme však slíbit, že jakmile se koně zabydlí, zveřejníme fotografie, 

které uvedená tvrzení potvrdí. 

 

V Hořících 18.8.2020 

 

 

 

   

  Ing. Stanislav Neuman 
  ředitel 

 


